
	

	

	

Anteckningar	från	medlemsmöte	2016-10-20	i	Vantörs	kyrka.	

• Vi	har	begärt	in	uppgifter	från	boende	inför	5-årsbesiktningen	av	stambytet,	tyvärr	saknar	en	
del	lappar	uppgifter	om	vilken	lägenhet	det	gäller.	

• MIR,	som	gjorde	vårt	fönsterbyte,	får	fortlöpande	de	mail	eller	felanmälningar	vi	får	in.	Ange	
alltid	vilken	lägenhet	det	gäller.	

• Inget	beslut	är	taget	angående	höjning	av	avgifter	för	medlemmar	2017.	Vi	vill	avvakta	
årsbokslutet.	

• Hyreshöjning	för	2017	är	ännu	ej	färdigförhandlad.	
• Hemsidan	har	varit	hackad,	och	legat	nere.	Nu	är	den	uppe	igen.	
• Lekplatserna	på	båda	gårdarna	får	nya	klätterställningar	
• Ny	asfaltsbeläggning	har	lagts,	där	vattenansamlingar	eller	avrinning	behöver	justeras.	

Parkeringen	har	utökats,	och	styrelsen	återkommer	i	mån	de	genererat	nya	platser.	De	
kommer	iså	fall	erbjudas	enligt	kölista.	

• Entrén	till	våra	hus	från	Harpsundsvägen	är	klar,	förutom	postlådorna	som	skall	bort,	samt	
skylt	som	skall	justeras.	

• Initiativ	har	tagits	gällande	sophanteringen,	om	hur	vi	ska	kunna	minska	kostnaderna,	minska	
trafiken	på	gårdarna,	samt	inte	minst	anpassa	oss	till	Stockholms	stads	miljöpolicy.	Vi	
återkommer	om	detta	senare.	Eventuella	beslut	kommer	att	tas	gemensamt	på	en	stämma.	

• Vi	ser	över	bokningssystemen	till	tvättstugorna.	Styrelsen	ber	att	få	återkomma	i	frågan.	
Under	tiden	vädjar	vill	till	samtliga	att	noga	iaktta	de	regler	som	gäller.	

• Vi	kommer	att	se	över	utformningen	att	informationslappar	som	anslås.	
• Solakuten	har	flyttat,	tömt	samt	återställt	lokalen.	Tvisten	är	avgjord	och	reglerad	utan	extra	

kostnader	för	föreningen,	förutom	våra	juridiska	kostnader.	
• Vi	kommer	att	byta	ekonomisk	förvaltare	till	VISMA	vid	årsskiftet	2016/2017.	Vi	har	efter	

inhämtande	av	7	offerter	samt	interjuver	beslutat	att	anlita	VISMA.	Anledning	till	detta	är	att	
vii	inte	är	nöjda	med	nuvarande	förvaltare.	

• Intresset	för	trädgårdsgruppen	är	lågt.	Det	finns	vissa	på	gårdarna	som	fixar	och	ordnar.	
Styrelsen	har	gett	ekonomiskt	stöd	för	en	del	inköp	gällande	jord,	plantor	och	dylikt.	

• En	del	information	gavs	angående	föreningens	ekonomi.	
• Sonny	Östberg	informerade	om	grannsamverkan.	Detta	gäller	bland	annat	vad	vi	kan	göra	för	

att	öka	säkerheten	i	vårt	boende.	Vid	intresse	kontakt	Sonny	på	073-833	31	00,	eller	maila	till	
styrelsen@narbilden.se	

	

	

	


